

Astana International Exchange Limited

Based on the requirements of the legislation of the Astana International Financial Centre and the Market Disclosure Rules of Astana International Exchange Limited, AIX FM Limited, acting on behalf of the following Special Purpose Company (SPC):

- iX Gold SPC Limited (IXG) ISIN KZX000000526,

hereby informs on the corporate action undertaken on 26.05.2021 for its underlying ETF - ISHARES GOLD TRUST ETF (ISIN US4642851053), resulting in reverse stock split as follows:

10,695 Securities (ISIN US4642851053) debited and 5,347 Securities (ISIN US4642852044) credited.

The corresponding changes were reflected in the portfolio.

**Director,
AIX FM Limited**



Zharas Mussabekov

Astana International Exchange Limited

На основании требований законодательства Международного финансового центра "Астана" и Правил раскрытия информации о рынке Astana International Exchange Limited, AIX FM Limited, действующая от имени следующей Компании Специального назначения (SPC):

- iX Gold SPC Limited (IXG) ISIN KZX000000526 – Золото,

настоящим информирует о корпоративных действиях от 26.05.2021, предпринятых в отношении базового актива - ISHARES GOLD TRUST ETF (ISIN US4642851053), в результате которых, произведен следующий обратный сплит ценной бумаги:

Списано 10 695 Ценных бумаг (ISIN US4642851053) и зачислено 5 347 Ценных бумаг (ISIN US4642852044).

Соответствующие изменения были отражены в портфеле.

**Директор,
AIX FM Limited**



Жарас Мусабеков